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DRUŠTVENE DJELATNOSTI

PREDMET:Dostava podataka,

Shodno vašem aktu br: 03-45-1-401/2022, dostavljamo vam: Izvještaj o radu za 2021.godinu i

Plan rada za 2022.godinu.

Dostavljeno:
1. naslovu
2. arhiva
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PLAN RADA UPRAVNOG ODBORA

JOB BIH « UNIJA VETERANA «
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Shodno programsikm ciljevima određenih Statutom, te aktuelnog stanja u kojem se nalaze članovi-borci i

njihove porodice, prioriteti u radu za 2022-u godinu su:

Završiti izmjene postojećeg Zakona o Pravima Branilaca, a čije su izmjene već dogovorene i usaglašene.

Nastaviti pripreme izmjene Zakona o dopunskim pravima branilaca ZDK.

Pratiti primjenu Uredbi čije smo izmjene izvršili u protekloj godini, a i svih drugih propisa koji se bave

problematikom boračke populacije.

Starati se o zaštiti branilaca koji se nalaze u sudskim procesima. Naći način rješavanja problema koje imaju,

finansijski i dr.

Pomagati članovima da što lakše ostvare svoja prava, na vrijeme obavještavati o raspisivanju javnih poziva za

dodjelu sredstava iz pojedinih grantova, te pomagati pri slanju zahtjeva.

Nastaviti sprovoditi aktivnosti oko: samozapošljavanja, zapošljavanja, usmjeravati branioce da pristupe

projektu, tj. osnivanjem firmi, traženju posla kod poslodavaca. Tražiti od ministarstva da prati rad ranijih

korisnika ukoliko bude potrebe, iste pomogne finansijski u ostvarenju njihovih ciljeva, odnosno opstanku već

osnovanih firmi.

Zakon o povoljnijem penzionisanju branilaca, napraviti promjene, te omogućiti demobilisanim braniocima

lakše ostvarivanje penzije, smanjiti starosnu dob za odlazak u penziju.

Pratiti primjenu usaglašene izmjene Zakona o pravima branilaca, a u dijelu supruga umrlih demobilisanih

branioca koje nisu obuhvaćene egzistencijalnom naknadom, a koje primaju penziju dosta manju od

minimalne.Također primjenu kod povratnika u RS.

Posebno voditi brigu o oboljelim članovima, porodicama umrlih i članovima koji se nalaze u teškoj socijalnoj

situaciji onoliko koliko je to u našoj moći.

Ispoštovati odredbe Zakona o Udruženjima od posebnog društvenog značaja.

Redovno učestvovati u radu JOB BIH UNIJA VETERANA « Zeničko-Dobojskog Kantona. U saradnjisa JOB-

om BiH vršiti pritisak prema vlastima u donošenju Zakona, te konačnog rješavanja statusa demobilisanih

branilaca sa postojećim konzumentima prava i dodavanjem novih koja su doista neophodna.
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IZVJEŠTAJ O RADU

JOB BIH « UNIJA VETERANA «

OPĆINA MAGLAJ
ZA 2021. GODINU

JOB BIH „ UNIJA VETERANA ” Općina Maglaj u 2021. godini radila je prema usvojenom planu i

programu rada za 2021. godinu, kao i programskim ciljevima predviđenim Statutom Udruženja.

Shodno navedenim aktima naša organizacija je tokom 2021.godine provela niz aktivnosti od kojih

ćemo spomenuti samo neke:

Sjednice Upravnog Odbora JOB-a Unije veterana općine Maglaj, te Upravnog Odbora JOB-

a ZE-DO Kantona i JOB-a Bosne i Hercegovine su održavane redovno a u skladu sa pandemijom

COVID-19, te pridržavanju mjera koje su još uvijek obavezne.Održana je izvještajna skupština

JOB„ UNIJA VETERANA ” Općine Maglaj

te Izborno izvještajna skupština JOB-a ZDK, sve je proteklo prema predviđenom protokolu, usvojeni

su svi potrebni akti, izabrano je rukovodstvo i ostala radna tijela. Prisustvovali smo na svim

sjednicama te se aktivno uključili u rad istih, pridonoseći kvalitetnijem radu aktivno učestvujući u

prijedlozima akata na zakone koji su bili u proceduri.

Zajedno sa ministarstvom za pitanje boraca ZDK, smo usaglasili i izvršena je izmjena svih Uredbi. U

svim uredbama je došlo do kvalitetnih izmjena a sve zbog toga što se vremena mjenjaju, što smo mi

kao korisnici sve stariji, potrebe su drugog tipa, na žalost bolesti uzimaju sve više i više maha, odnose

živote nłnogih. Samim izmjenama je dosta popravljeno korištenje prava i lakše ostvarivanje istih.

Posebno mije drago što smo maloljetnim demobilisanim borcima popravili status dajući prednost pri

ostvarivanju pojedinih prava.

Sa ministarstvom imamo odličnu saradnju uspjeli smo da dogovorimo tri projekta, 5000 KM,

za izgradnju novog spomen obilježja u Liješnici koje je svečano otvoreno za Dan Šehida, 5000 KM,

za izgradnju jarbola zastave na ulazu u Maglaj, koji radi Medžlis Islamske Zajednice i 5000 KM, za

MZ Moševac završetak radova na prelłređenju spomen obilježja. Naša izvanredna saradnja sa

direktoricom „HO Merhamet Maglaj” Sanelom Onłerović, nam je omogućilo da u toku Kurban

Bajrama izvršimo podjelu kurbanskog mesa za oko 300 pripadnika što je velika količna

nłesa. Obilježavanje nłanifestacije Septembarski dani otpora je ove godine bila naša obaveza. Mi smo

u sklopu manifestacije organizovali sljedeće: podjelu prehrambenih paketa, turnir u streljaštvu,

pohod stazama branilaca, turnir u ribolovu, svečana akademija u sklopu zatvaranja manifestacije

17.novembar Spahića gaj, organizovana je u saradnji, općina-gimna:ija. Pored ovoga smo

prisustvovali i obilježavanju svih drugi datuma, takođe smo organizovano na godišnjicu smrti

posjetili mezar rahmetli Alije Izetbegovića, prvog predsjednika i vrhovnog komandanta Armije Bosne

i Hercegovine. Posjetili smo: Srebrenicu Il.jlda, obavili dženazu, te mjesto stradanje Bošnjaka

Stupni Do i Kotor Varoš, mjesto Večići

U toku godine smo imali niz sastanaka sa ministrom za boračka pitanja Čolakovićem. Svi satanci su

bili u cilju poboljšanja stanja branilaca obzirom na situaciju u kojoj se nalaze, smatramo da su svi

sastanci urodili plodom jer imamo pozitivno riješena pitanja statusa branilaca a sve kroz zakonske i



podzakonske akte. Takođe smo kao i svake godine uspjeli da obezbjedimo pomoć našim braniocima

koja je bila neophodna, a trebala je brzinsko rješavanje.

Ostala je još izmjene zakona o dopunskim pravima branilaca, te čekamo usvajanje zakona koji su

već u proceduri na federalnom nivou. Kadje u pitanju Zakon kojim je definisano penzionisanje bivši

pripadnika Arnije BiH smatramo da je to samo dijelom poboljšano obzirom da mnogi to pravo ne

mogu iskoristiti zbog posla koji obavljaju, na nama je da to pokušamo ispraviti u narednom periodu.

Projekat: samozapošljavanja, zapošljavanja, biznisa plus-podsticaja za ranije korisnike, kao i ranijh

godina afirmisali smo naše branioce koji su pristupili projektu tako u ovoj godini imamo IO(deset)

korisnika projekta otvaranja djelatnosti, obzirom na epidemiološku situaciju koja traje već drugu

godinu, je doista pozavidan broj iako je manje nego ranijih godina, I (jedno)u upošljavanju, a u dijelu

projekta biznis-plus odnosno podrške korisnicima ranijih projekata 31(trideset i jedan)korisnik je

iskoristio to pravo. U ovom dijelu nismo stigli sve obavijestiti ali smo već dogovorili sa ministarstvom

da iste riješimo u narednoj godini ako isti još budu aktivni.

Naš stav po ovom pitanju ostaje nepromjenjen, što znači da traba nastaviti usmjeravati ljude da i

dalje učestvuju u projektu, a svojim radom brinu o svojoj budućnosti. Za narednu godinu imamo već

određen broj zainteresiranih, ovaj projekat nastavlja da traje i treba nastojati da se broj korisnika

povećava. Za naredni period smo već pripremili i dogovorili sa ministarstvom realizaciji novi

podsticajnih projekata.

Kako je već u praksi svake godine je redovno informisanje Branilaca za otvaranje javnih poziva

kako kantonalnog tako i federalnog ministarstva. Činjenica je da smo u dijelu tih aktivnosti stotine

korisnika svih kategorija obavijestili i time im pomogli da ostavare svoja prava. Još uvijek smatramo

da prioritet svih priotiteta treba da budu sredstva za liječenje, ove godine smo imali povećanje

transfera, ali kako ove teške bolesti uzimaju sve više i više maha, a troškovi liječenja su sve skuplji, a

iako je bilo povećanja sredstava u tom dijelu još uvijek su ta sredstva nedostatna. O tome ko nam

troši većinu sredstava smo pisali u predhodnom izvještaju tako da nema potrebe da se ponavljamo,

ali da treba poraditi na ispravci doista treba.

Učestvovali smo pri realizaciji projekata JOB-a ZDK u svim aktivnostima, zajednički smo

obilježavali značajne datume na kantonalnom nivou i u drugim općinama gdje smo bili pozvani.

Ovim izvještajem o radu spomenemo samo dio aktivnosti i dešavanja, za ovu godinu želimo

da istaknemo posebno nekorektan odnos općine naspram organizacije, apsurd je da donose odluku o

finansiranju i istu ne poštuju. Njima očito odgovara dafinansiraju one koji troše desetine hiljada KM

godišnje, a rezultati rada i pomoći kategorijama sa njihove strane je upitna ali to najbolje znaju

njihovi članovi koji dolaze kod nas da riješimo problem jer isti nemaju ni volju a ni želju da to urade,

očito su podobni što je vjerovatno presedan pri finansiranju. Sredstva dobijena iz budžeta do pisanja

ovog izvještaja su utrošena u sledeće:

Voda i odvoz smeća-

Knjigovodstvo i FIA-

Skupština-

Taksa i PIO-

Gorivo-

Cvijeće-

Struja-

Bankarski troškovi-

52,25 KM

470,00 KM

229,00 KM

55,50 KM

50, oo KM

30,00 KM

40, oo KM

191,60KM

Bez obzira na sve mi nastavljamo svoje aktivnosti u pronalasku zakonskih rješenja za

poboljšan 'e statusa branilaca.
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